
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 08.09.2020 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Marcel Meravý, člen 

Dominik Gabriel, člen 

Mgr. Igor Schlesingr, odborník pre šport 

Mgr. Viliam Čacho , odborník pre šport  

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Ing. Miroslav Sádecký 

 

Ospravedlnený:  

 

Ing. Ladislav Matejka, člen 

 

P R O G R A M :           

1. Privítanie. 
2. Informácia o stave k príprave „Koncepcie športu.“ 
3. Požiadavka občianskeho združenia „Strongman“ – sklad náradia 
4. Rôzne  

     5.   Záver 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. M. Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia, ktorý navrhol zmeniť 

a doplniť o bod č. 2 . Zároveň navrhol spojiť doplnený  bod 2 s bodom 3: Podnety od občanov. 

 

Komisia odsúhlasila takto pozmenený  program zasadnutia:  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2 a 3 

 

 -   Ing. Sádecký informoval prítomných o žiadosti p. Gabrhela z klubu Strongman, na prenájom  

     priestorov. Prenájom by sa týkal uskladnenia náradia a náčinia v mestských priestoroch. 

     Na základe tejto žiadosti sa komisia uzniesla požiadať útvar majetku mesta alebo MHSL  

     o spoluprácu s nájdením vhodných priestorov pre klub Strongman. 

 

     Komisia berie na vedomie žiadosť klubu Strongman a bude nápomocná v riešení  

     daného problému.  

     Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

      



 -   Ing. Sádecký informoval o požiadavke, ktorá je z MFK, kde sa jedná o žiadosť na    

     prenájom časti mestského pozemku parc. Č. C KN 1070 v k. ú. Zamarovce v areáli letného  

     kúpaliska na Ostrove pre o.z. UNIPLÁŽ 

- o.z. UNIPLÁŽ, žiada o prenájom 2 046 m2 na vybudovanie športového areálu pre 

plážové športy s príslušným zázemím 

- združenie deklaruje záujem o dlhodobý rozvoj plážových športov, primárne plážového 

volejbalu, ako olympijského športu 

- vznik multifunkčných ihrísk pre plážový volejbal, plážový futbal, plážovú hádzanú, 

plážový tenis 

- VMČ veľmi nesúhlasilo s dlhodobým prenájmom 

- predseda komisie sa informoval, či nebude znížená kapacita letného kúpaliska – nezníži 

sa žiadna kapacita 

- MHSL má pripraviť materiál do MsZ, ohľadne prenájmu 

- Zodpovedný :    Ing. Miroslav Sádecký  

 

Komisia športu odporúča prenájom pozemku športovému klubu UNIPLÁŽ, za 

účelom vybudovania plážového športoviska: 

           

            Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

- „Žiadosť o prerokovanie zmeny koeficientov „– AS Trenčín tenisový klub 

- prehodnotiť rozdeľovanie finančných prostriedkov na individuálne športy, ktoré by mali 

mať vyššie koeficienty, ako športy kolektívne 

- športová komisia sa bude týmto zaoberať v novej koncepcii športu, ktorá sa pripravuje 

na roky 2021 – 2026 

 

            Komisia športu berie na vedomie žiadosť AS Trenčín – tenisového klubu: 

            Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

- florbalový klub AS Trenčín požiadal komisiu športu o prerokovanie rozdelenia financií 

pre dva florbalové kluby, kde jeden získal finančnú podporu 54 000 eur a druhý 8 000 

eur 

- pri druhej otázke sa jedná o tréningové hodiny v športovej hale na Sihoti, kde je veľmi 

veľa klubov, ktoré trénujú v športovej hale  

- florbalový a bedmintonový klub sa pýta, či Mesto Trenčín môže prispievať na tréningy 

v športovom centre M-Šport 

- Mestská športová hala sa bude rekonštruovať, kde by sa mala kapacita haly navýšiť 

- k dispozícii sú mestské telocvične na základných školách 

- je potrebná aj spolupráca s VÚC 

- je potrebné vyhľadať kapacity vo vlastných možnostiach 

- Mesto Trenčín v súčasnosti nemá možnosti na podporu v iných infraštruktúrach 

- pri rozdelení dotácií sa podpora infraštruktúry neberie do úvahy 

- pripravuje sa nastavenie nového kľúča 



- to znamená, že je potrebné prehodnotiť tréningové časy v športovej hale a zároveň 

hľadať iné možnosti na tréningy, napr. mestské školy 

- pandémia CORONY uzatvorila telocvične na základných školách v meste a preto 

komisia odporúča, aby sa toto rozhodnutie prehodnotilo, v rámci tréningového procesu 

klubov 

 

Komisia športu odporúča prehodnotiť rozhodnutie o uzatvorení telocviční na 

základných školách, pre športové kluby v odpoludňajších hodinách: 

           

            Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

    K bodu č. 4 

 

- Ing. Sádecký prítomných informoval, ako pokračuje práca na dokumente „Koncepcia 

športu“ 

- Problém s komunikáciou s p. Krajniakom, hlavne kvôli chorobe 

- P. Krajniak poslal návrh „Koncepcie“, no zatiaľ to nie je dokument dokončený 

- Komisia športu odporúča pokračovať v dohodnutom vzťahu 

- P. Krajniak po poslednej komunikácii potrebuje ešte asi 10 dní na dokončenie, je 

potrebné pokračovať ďalej v príprave dokumentu 

- dokončiť zmluvný vzťah do konca septembra 2020 

- sú naplánované stretnutia 

- stretnutie je naplánované na 17.9.2020 

    

Komisia športu odporúča pokračovať v zmluvnom stave s p. Krajniakom na 

dokumente „Koncepcia športu“: 

           

            Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

            Po prerokovaní všetkých bodov sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť    

      a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 6.10.2020 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová 

dňa: 16.9.2020 

 



Uznesenie č. 5/2020 

zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

konaného  dňa 08. septembra 2020 

 

 

Komisia berie na vedomie žiadosť klubu Strongman a bude nápomocná v riešení  

daného problému.  

     Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia športu odporúča prenájom pozemku športovému klubu UNIPLÁŽ, za účelom 

vybudovania plážového volejbalového ihriska: 

       Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

Komisia športu berie na vedomie žiadosť AS Trenčín – tenisového klubu: 

        Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

Komisia športu odporúča prehodnotiť rozhodnutie o uzatvorení telocviční na základných 

školách, pre športové kluby v odpoludňajších hodinách: 

           

            Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

Komisia športu odporúča pokračovať v zmluvnom stave s p. Krajniakom na dokumente 

„Koncepcia športu“: 

           

            Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

          

                   JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 

 

 

 


